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Motie 

van de heren Jos De Meyer en Kris Van Dijck  
en mevrouw Kathleen Deckx 

tot besluit van de op 2 oktober 2013  
door de heer Jos De Meyer  
in commissie gehouden interpellatie  
tot de heer Pascal Smet,  
Vlaams minister van Onderwijs,  
Jeugd, Gelijke Kansen en Brussel,  
over de inhaaloperaties voor scholeninfrastructuur
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Het Vlaams Parlement,

– gehoord de interpellatie van de heer Jos De Meyer;

– gehoord de interventies van diverse commissieleden;

– gehoord het antwoord van Vlaams minister Pascal Smet;

– gelet op:
1° het feit dat de schoolgebouwen sterk verouderd zijn en dat 29% van de schoolgebou-

wen dateert van voor 1950; 
2° het gegeven dat scholen die nu een aanvraag indienen, minstens tien jaar moeten 

wachten voordat hun bouwproject kan worden gerealiseerd;
3° de steeds stijgende kostprijs per m², onder andere als gevolg van het bestaande nor-

matieve kader; 
4° de stijging van de reguliere wachtlijst tot 2,6 miljard euro subsidie en 2380 dossiers;
5° het regeerakkoord, dat stelt dat de DBFM-operatie (DBFM: Design, Build, Finance 

Maintain) volledig moet worden uitgevoerd en dat de extra inhaalbeweging die voor 
de schoolinfrastructuur is ingezet om schoolgebouwen versneld te vernieuwen of te 
vervangen, moet worden herhaald;

6° de beleidsnota Onderwijs 2009-2014 van de minister, die stelt: “Met het Design, 
Build, Finance and Maintain (DBFM)-project werd een grootschalige inhaalope-
ratie gestart. Ik zal deze operatie volledig uitvoeren. Deze investering levert extra 
jobs op en kadert dus in een proactief  relancebeleid. Hierbij wordt ook extra aan-
dacht geschonken aan duurzaamheid en milieuvriendelijkheid. Alle scholen zullen 
voldoen aan de strenge E70-norm en zullen dus 30% energiezuiniger zijn dan de 
gangbare norm. Bovendien zal een aantal scholen passiefscholen zijn. Deze scholen 
verbruiken nagenoeg geen energie. Ik zal de uitvoering van dit ambitieus project op 
de voet volgen en tussentijds evalueren. Op basis van de evaluatie zal ik beslissen 
over het opzetten van een bijkomende inhaaloperatie, onder welke vorm dan ook.”;

7° de evolutie van de DBFM-projecten op het terrein;

– vraagt de Vlaamse Regering: 
1° toe te zien op de voortgang van de werkzaamheden van de werkgroep die op 15 

mei 2013 werd opgestart om het bestaande normatieve kader door het Agentschap 
voor Infrastructuur in het Onderwijs (AGIOn) en de koepels van het gesubsidi-
eerd onderwijs (het Vlaams Secretariaat van het Katholiek Onderwijs (VSKO), het 
Onderwijssecretariaat van de Steden en Gemeenten van de Vlaamse Gemeenschap 
(OVSG) en het Provinciaal Onderwijs Vlaanderen (POV)) te laten herbekijken, en 
voor het einde van het lopende kalenderjaar de resultaten ervan te bespreken in de 
commissie Onderwijs alvorens de nodige beslissingen te nemen;

2° toe te zien op de voortgang van de uitvoering van de blauwdruk die door het 
Vlaams Kenniscentrum Publiek-Private Samenwerking werd gemaakt met het oog 
op een versnelde realisatie van onderwijsinfrastructuur via een DBFM-formule, en 
de gevolgen daarvan voor een versnelde uitrol van die DBFM-lightoplossing naar 
andere lokale pps-sites mogelijk te maken;

3° verder te blijven zoeken naar een creatieve aanpak om de scholenbouwproblema-
tiek, zowel inzake capaciteitsuitbreiding als inzake reguliere scholenbouw, duur-
zaam op te lossen.
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